
Protokół Nr Xxllllz0!,z

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

od bytej w d niu 14 listopada 2012 roku

Stan Rady 15 ,wszyscy obecni

wg listy obecności . zał.nr.f..

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,
- Maria Walewska -Żołcik- Dyrektor GZEAS,

- Ludwik Kępka - pracownik urzędu gminy

- Sławomir Musiałowski- pracownik urzędu gminy

Obradom przewodniczyt Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XXlll Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał gości i
obecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad .

A. Otwarcie obrad , stwlerdzenie quorum .

B. Powitanie Gości i Radnych .

C. Przyjęcie porządku obrad .

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

2. Zaopiniowanie i podjęcie uchwat w sprawie :

a)zmian w budzecie Gminy Belsk Duzy na rok 2012 .

3. Sprawozdanie Wojta Gminy z dziaŁalnośc! od ostatniej sesji.

4. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji.

5. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez

Wójta.



6, Zapytania iwolne wnioski.

7.Zamknięcie obrad.

Pkt. 1.

Rada przyjęta jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji.

Pkt. 2.

a/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt uchwały.

Pan przewodniczący poprosił radnych o kierowanie pytań w kwestii zmian w
budżecie zawartych w uchwale.

pan Janusz kot
Poprosit o wyjaŚnienie sprawy ze spłatą kwoty naliczonej w Domu Nauczyciela
w Lewiczynie na zużytąwodę.

Pani Joanna Ciamarczan skarbnik gminy

odpowiadając na to pytan!e wyjaśniła, że do wójta wpłynęło pismo panl

dyrektor Szkoły Podstawowej w Lewiczynie z prośbą o pomoc w zapłaceniu
kwoty t.262 zł za zużycie wody w Domu Nauczyciela w Lewiczynie.
kwota ta po rozmowach z panem wójtem, została dodana do uchwały.

Pan Bogusław Sikorski

Stwierdził, że tak nalezało zrobic.Zapłaclc daną kwotę i zakonczyc
dotychczasowe problemy z rozliczaniem zużycia wody w Domu Nauczyciela w
Lewiczynie.

Pa n Władystaw Piątkowski

Ta suma uzbierała się z kilku lat. Teraz liczniki są rozliczane na bieżąco ijuż nie
powinno byc z tym problemów.

pan lreneusz Bałut

Skierował pytanie do obecnych na sesji Pana Kępki i Musiałowskiego, jakich

m iejscowości d otyczy mod e rn izacja oświet!e n ia ?

pan sławomir M usiałowski

Wym ien ił l istę m iejscowości, których dotyczy mod e rn iza cja oświetlen ia.



Pan Ludwik Kępka

Wyjaśnił, że dostaliśmy na przeprowadzenie tej inwestycji dotacje z funduszu,

ogtosiliśmy przetargi iza drugim podejściem wyłoniliśmy najtańszą ofertę.

Będziemy zaczynać wymianę wybranych obwodów oraz skrzynek sterowanych

osobno.

Pan Bogusław Sikorski

Określiliśmy co mamy zrobić i tego się trzymajmy.

Pan Bogusław Sikorski

Zapytał czy kwota 15.000 przeznaczona na aktualizację dokumentacji
projektowej na rozbudowę oczyszczalni ścieków, jest juz ostatnią kwotą czy

może jeszcze się pojawią dodatkowe podania o dodatkowe kwoty
przeznaczone na a ktua lizację?

Pan Władysław Piątkowski

Odpowiadając na pytanie wyjaśnił, że Starostwo Powiatowe w Grójcu

zarządziło z ro b ie n ie a ktua l izacj i doku mentacj i, zgod n ie z obowiązującym i

przepisami. A niektóre fragmenty w dokumentacji są niezgodne i muszą ulec
poprawie. Myślę, że na tej kwocie się juz zakończy robienie aktualizacji

istniejącejjuż dokumentacji projektowej na rozbudowę oczyszczalni ścieków.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXlll/1"65/2012 w sprawie

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 2012.

(zał. nr.2 )

Pkt. 3.

Pan Władysław Piątkowski Wójt Gminy Belsk Duzy, poprosił Pana

przewodniczącego o zapowiedź gości z piaseczna, Pana Zdzisława Lisa

Burmistrza Piaseczna, który wraz z współpracownikami pojawił się w urzędzie

celem przeprowadzenia rozmów na temat kolejki wąskotorowej.

Pan przewodniczący Andrzej Adamczyk przywitał przybyłych gości i poprosił o

wysłuchanie Pana Burmistrza Piaseczna.

pan zdzisław Lis

Podziękował za udzielenie głosu, wyjaśnił okoliczności swojego przybycia do



Belska Duzego, oraz poprosił zebranych radnych, aby oni i gmina nie

występowały z dotychczas przyjętego porozumienia w kwestii przejęcia

majątku kolejki wąskotorowej. Aby nie wyłamywać się z tego porozumienia tak
jak zrobiła to gmina Mogielnica. Powiedział, o możliwości pozyskania na tym

etapie środkow z Unii Europejskiej. ljeszcze raz poprosił o nle wystepowanie z

projektu i porozumienia.

pan stanisław wiechowski
Zapytał jakie koszty poniosła by w tym przypadku gmina ?

Przedstawiciel Gminy Piaseczno

Wszystkie koszty związane z utrzymaniem kolejki, będą podzielone między pięć

gmin, które zawarły porozumienie. Samo przejęcie majątku nie wiąze się z

żadnymi kosztami.

Pan Franciszek Górzyński

Zapytat co się dzieje z kradzionymi częściami torów?

Przedstawiciel Gminy Piaseczno

Części są kradzione i sprzedawane na złom. Do tej pory udało nam się złapać

trzy osoby, które kradły tory w miejscowości Brzostowiec, w średnich był

właściciel punktu skupu złomu.

pan zdzistaw Lis Burmistrz piaseczna

Najwazniejsze jest dla nas, aby się teraz nie wyłamywać i dążyć do rozwoju

części turystycznej kolejki wąskotorowej nie tylko na odcinku Warszawa-

Piaseczno- Tarczyn, ale dalej przez Grójec i Belsk Duży aż do Nowego Miasta.

pan lreneusz Bałut

Minął rok od porozumienia i nie wiem na co czekamy, kiedy następuje

rozprzedawanie działek kolei bez naszej wiedzy.

pan zdzisław Lis

Dlatego właśnie musimy przejąc majątek jak najszybciej, aby zapobiec dalszej

sprzedazy działek. Tym bardztej,że akt notarialny był już gotowy do podpisu,

ale trzeba go zmienić po wycofaniu się Mogielnicy.

Pan Andrzej Adamczyk

Podziękował za przybycie i za rozmowę, poinformował w imieniu radnych, że



jesteśmy chętni do współpracy, lecz musimy ta sprawę między sobą jeszcze

omówić na spotkaniach komisji i sesjach. Dopiero wtedy damy odpowiedz
odnośnie naszego stanowiska.

Pkt.4.

Pan Andrzej Adamczyk zaproponował do przejścia do punktu ostatniego, wolne
wnioski i zapytania.

pan lreneusz Bałut

Skierował pytanie do Pana Ludwika Kępki, czy doszło do skutku spotkanie z

Panem Jachowskim? Jak wyg!ąda sprawa Sadkowa? l czy zjazd z 725 na Rożce-

Daszewice będzie zrobiony?

Pan Ludwik Kępka

Wyjaśnił, że Pan Jachowski nie przyjechał na ustalone spotkanie, nie odbierał
telefonów i do dnia dzisiejszego nie ma z jego strony odpowiedzi kiedy mogło
by dojść do innego spotkania. Jezeli chodzi o sprawę zakłócenia stosunków
wodnych w Sadkowie, sprawa została przekazana do Powiatowego Zarządu
Dróg. Co do zjazdu z 725 na drogę gminną Rozce-Daszewice, to poprawienie
zjazdu też lezy w kompetencjach zarządcy drogi 725, a nie gminy.

pan lreneusz Bałut

Poprosił Pana Ludwika Kępkę o spisanie notatki z nieodbytego spotkania z

Panem Jachowskim i zawarcia w niej informacji o niedotrzymaniu obietnicy
odnośnie spotkania

pan Janusz kot

Jak wygląda sprawa pozwolenia wydanego dla mieszkańca Maciejówki w
związku z pociągnięciem linii energetycznej przez środek drogi.

Pan Ludwik Kępka

Wyjaśnił, że gmina wie o ty zezwoleniu, bo sami wyraziliśmy zgodę na

rozkopanie drogi celem przeciągnięcia linii, lecz pod warunkiem, ze po

zakończonych robotach droga zostanie przywrócona do stanu pierwotnego.

pan lreneusz Bałut

Poprosił o odpowiedz Pana Andrzeja Adamczyka na pytani w kwestii czy dosz!ó

do spotkania z Panem Konarzewskim ? jak wyg!ąda sprawa Pana Matyjasa ? l



zwrócił uwagę Panu przewodniczącemu, odnośnie pi!nowania swoich dyżurów
w urzędzie gminy i czasie poświęconym dla petentów.

Pan Andrzej Adamczyk

Odpowiadając na pytania poinformował, że z Panem Konarzewskim rozmawiał

razem z Panem Zbigniewem Byrskim i Pan Konarzewskijest otwarty na

rozmowy z panem Wójtem. Jeżeli chodzi o Pana Matyjasa to postanowił dać mu

jeszcze jedną szansę i porozmawiać, jeżeli to nie przyniesie rezultatów, będzie

myślał nad innym rozwiązaniem.

pan lreneusz Bałut

Poprosił o zapisanie w protokole oświadczenia, z żądaniem wysłania do środy
pisma skierowanego do Pana Matyjasa z zaproszeniem na rozmowę do Pana

Wojta.

pan Janusz kot

Poprosił o przybliżenie sprawy konkursu na kierownika Belmedu.

Pan Władysław Piątkowski

Wyjaśnił, że została wybrana komisja konkursowa, która ustala właśnie

regulamin konkursu, następnie uchwalą i ogłoszą datę konkursu i to zostanie

ogłoszone w gazetach do informacji.

Pan Władysław Piątkowski

Powiadomił radę przyznaniu od pierwszego grudnia mieszkania w ośrodku

zdrowia Pani Monice Kapciak, nauczycielce z dzieckiem z Radomia.

Pan Jan Maciak

Powiadomił, że należało by zrobic coś z drewnianymi słupami energetycznymi

zagrażającymi życiu, stojącym przy drodze w miejscowości Grotów.

Pan Władysław Piątkowski

Poprosił o napisanie pisma w tej sprawie Panu Kępce do Rejonu

Energetycznego.

Poinformował, że do rady trafi mieszkaniec miejscowości Rożce w sprawie

przydzielenia mu na naszych warunkach odcinka działki gminnej na zrobienie

drogi dojazdowej dla samochodów ciężarowych, celem aby nie niszczyć drogi

gminnej. Należało by się nad tym zastanowić i ustalić na jakich warunkach

zostanie mu przydzielony odcinek tej działki.



Pa n And rzej Ada m czyk za mknąt obrady XXlIl Sesji

Na tym protokół zakończono.

protokółowała 
:

Rady Gminy .

Przewod n iczący:

fulłcdszil ref*rent

#r/rEr#-fu


